
                                                       Zapisnica  
                          zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Plevníku-Drienovom 
                                                      konaná dňa 25.2.2010 
 
Prítomní poslanci:, Miroslav Valient, Ľubomíra Čičútová, Felix Adamec, Ján Kuchar, Peter 
Linet, Anna Bačíková, Marián Turčáni, Jana Muráňová 
Starosta obce: Ing. Jozef Štens 
Hl. kontrolór: Ing. Milan Kremeň 
Občania: Marián Ciprich, Jozef Ďurkech, Ladislav Karcol, Ing. Miroslav Sukeník, 
                 Jozef Tamáši 
Za SVS Inžiniering s.r.o. Žilina. Ing. Škopinský Ján, Tomáš Škopinský 
Za overovateľov zápisnice boli určení : Čičutová, Ciprich -  jednohlasne schválené  
Za členov návrhovej  komisie boli určení : Linet Peter, Valient Miroslav, Turčáni  Marián  -
jednohlasne schválené. 
Zápisom poveril Vieru Michálkovú  
 
Program: 
  1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie  
  2. Správa  o činnosti  obecného  úradu a plnení uznesení 
  3. Informatívna správa o stave prípravy investičných rozvojových programov, 
       
  4. Správa o hospodárení obce v roku 2009   
  5. Správa o činnosti  hlavného kontrolóra                      
  6. Správa o činnosti komisie pre šport, turistiky, cestovný ruch a pož. ochranu                                          
  7. Rôzne – návrh úpravy poplatkov za prenájom KD 
                 - návrh úpravy poplatkov za hrobové miesta 
                 - úprava rozpočtu ZŠ                 
  8. Diskusia  
  9.  Prerokovanie a schválenie uznesenia 
 10. Záver  
                                                                                 
K bodu 2: Starosta predniesol správu o činnosti obecného úradu a plnení uznesení za obdobie 
od 15.12.2009. V správe uviedol. 
     Decembrové zastupiteľstvo,  ktoré bolo posunuté na skoršie ako obvyklý termín, schválilo 
dva základne dokumenty, od ktorých sa odvíja činnosť obce od 1.januára. Jednalo sa o VZN 
od dani z nehnuteľnosti na rok 2010,  ktoré po vyvesení nadobudlo účinnosť  dňom 1.1.2010. 
V súlade zo zákonom mali teda právnické a fyzické osoby do 31.1.2010 nahlásiť zmeny, ktoré 
u nich nastali počas roku 2009. Niektorí to urobili, ale je čas zábudlivcov, ktorí zákonnú 
povinnosť nesplnili. V súčasnosti vyhodnocujeme daňové priznania s cieľom od mesiaca apríl 
začať doručovať platobné výmery pre FO a PO. Lehota na  úhradu dane je 15 dní od 
doručenia platobného výmeru. Druhým schváleným dokumentom bol navrch rozpočtu na rok 
2010 s výhľadom na roky 2011 a 2012, hlavne v oblasti rozvoja obce a potreby zdrojov na ich 
vykrytie. Rozpočet sme zostavili na úrovni očakávanej skutočnosti minulého roku. Ako sa 
vyvinie situácia s podielmi na odvode daní, z ktorých sa presúvajú určité percentá na obce 
a samosprávne kraje ťažko teraz predvídať. ZMOS nevidí situáciu ružovo, preto vyjednalo s 
MF SR dotáciu pre obce vo výške 40% z podielu daní za mesiac február, ktorá nám bude 
poukázaná v mesiaci marec. Je treba povedať, že v januári sme dostali podielové dane z 
vytvoreného základu mesiaca december vo výške 36 670 €. Vo februári to bolo už len 
23 161.-€,  marec sa očakáva ešte nižší, schodok by sa mal vyrovnať dotáciou. 
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 Viete, že prostriedky z minulých rokov sa nemôžu použiť na bežné výdavky. Sú určené len 
na rozvojové aktivity prípadne splátky úverov. Z uvedeného vyplýva, že šetriť sa musí na 
každom úseku, napr. počasie v januári,  ale i vo februári nám nadelilo trochu snehu. Časť 
občanov bola nespokojná, že sa neprehŕňali ulice každú hodinu. Najjednoduchšie je ohŕňať 
plynule. Ja som sa ale rozhodol trochu šetriť,  tak som ohŕňanie posunul napr. o 4 hodiny. Za 
48 hodín som možno dal o 150 € menej zarobiť Tomanovej a vypočul som si pár nadávok 
nespokojných občanov. Tie sa akosi v poslednej dobe množia. Možno oprávnene ako napr. na 
Vianoce,  keď na Štedrý večer som nezariadil celonočné svietenie VO. Spomenul som si  na 
to až  o pol noci a to bolo v ,,po funuse“. Beriem zodpovednosť na seba, ale nenašiel sa nikto, 
kto by to bol deň dopredu pripomenul, aby sa  nechali cez Vianoce svietiť svetlá. Žiaľ,  ani 
pán Littera údržbár VO si na to nespomenul. Koniec roka 2009 bol na obecnom úrade aj 
v školských zariadeniach v znamení čerpania dovoleniek. Počas prázdnin sa neprevádzkovali, 
ale hojnosť občerstvenia bola na športovo turistických akciách,  ktoré poriadali hasiči, turisti 
a priaznivci športu z Doliny. Zúčastnilo sa i veľa mladých ľudí, čo je pre túto obec dobré. 
Stretajú sa okrem pohostinných zariadení aj na takto organizovaných podujatiach. Koniec 
roku 2009 bo úspešný aj z iného pohľadu. Dňa 28.12. sme  oficiálne dostali  písomné 
vyrozumenie z MVRR SR, že nám bola prijatá žiadosť o NFP(nenávratný finančný 
príspevok) na stavbu ,, Úprava verejných priestranstiev centra obce“. Zároveň nás 
ministerstvo vyzvalo,  zabezpečiť do 5 mesiacov verejné obstarávanie na všetky aktivity 
spojené s projektom. S firmou MaZ Consulting, s ktorou máme zmluvný vzťah na 
vypracovanie žiadostí a implementácia projektu sme začali prípravu na zabezpečenie  
potrebných dokladov pre uzatvorenie realizačnej zmluvy. V prvom kroku sme urobili verejné 
obstarávanie na odborne  spôsobilú osobu  pre obstarávanie podlimitnej zákazky. Táto  
odborne spôsobilá osoba  je firma Eurotrend a Tender s.r.o. Bratislava. Požiadali nás 
o určenie dvoch zástupcov obce do posudzovacej komisie. Pretože to majú byť osoby znalé 
stavebnej problematiky navrhujem, aby to bol pán Adamec Felix a Miroslav Valient. Je to 
v návrhu na uznesenie.  
     Ďaľšou činnosťou na začiatku roka bolo majetkoprávne usporiadanie pozemkov pod  MK 
Bukovanová  a Podhorie. Pozemok pod Bukovanovou je odkúpený v rozsahu cca 70% 
a všetky pozemky od Jozefa Valáška po Jozefa Chachulu, Opačná strana od Valáška po 
Vaclavíka  nie je doriešená pre nevysporiadané dedičstvo po Jozefovi Tamášim č.d. 315. 
V minulom uznesení OZ sa stala malá chyba, v tom že sme schválili zvýšenie kúpnej ceny zo 
100,- na 125,- Sk to je 4.02 € čo nie je pravda, lebo 125 Sk je 4.15 €. Žiadam poslancov 
o preschválenie kúpnej ceny za pozemky Bukovanová. 
     V snahe využiť možnosť získať štátny príspevok na miestne komunikácie som dal 
vypracovať PD na MK od Pavlíka po rodinu Haladejovú. 
V tejto lokalite je rozostavaných 6 rodinných domov a na 11 RD sa mohlo žiadať na MVRR 
o štátny príspevok. Zvolalo sa verejnou vyhláškou stavebné konanie aj na časť Pirková1.PD 
bola vypracovaná v roku 2008. Vzhľadom na pripomienky skupiny občanov bývajúcich v inej 
časti Pirková (za kult. domom) muselo byť prerušené, to ešte stále je a tým nemohla byť 
v termíne do 15.2.2010   podaná žiadosť o štátny príspevok. V prípade realizácie tejto ulice 
predpokladaný náklad 91 458.-€ musí byť uhradený z vlastných prostriedkov. Ďalších 
51 000.-€ je rozpočtový náklad na úsek Pirková1 od rod. domu  Haladejová po Ladislav Urík. 
Ďalšou pripravovanou akciou je vybudovanie nového zberného dvora na separovanie 
komunálneho odpadu, načo bola 4. februára vyhlásená výzva na predkladanie žiadostí o NFP. 
Akciu máme zaradenú v programe na rok 2010. Zberný dvor je navrhnutý čiastočne na 
pozemok vedľa pálenice a čiastočne na pozemkoch UaAPS Plevník(pod dolnou baňou). 
UaAPS schválilo prenájom pozemku obci za symbolickú cenu 1,-€ ročne na dobu 20 rokov.  
                                                                



                                                                    - 3 - 
 
Pre MŽP SR to postačuje. Na rade bolo požadované 30 rokov. Urbár ako reciprocitu požaduje 
od obce podieľať sa na obnove bývalej komunikácie ponad pálenicu, pre ťažbu dreva. Tento 
prísľub som im dal. Navrhujem aby to schválilo OZ. Pretože dochádza k rozšíreniu 
zastavaného územia, na ostatnej pôde nie je potrebné vyňatie z pôdneho fondu, ale je treba 
schváliť rozšírenie zastavaného územia obce v lokalite ,,pod Zákružim“  pre účely 
vybudovania objektu pre separovaný odpad. Nakoľko  od 1.1.2010 majú obce povinnosť 
spracovávať biologický  rozložiteľný odpad žiadam OZ o schválenie vypracovania 
technického projektu obecnej kompostárne s kapacitou do 10 ton kompostovaného bioodpadu. 
Na rade bolo navrhnuté umiestnenie „pod Hôrkou“ na obecnom pozemku, ak bude treba 
prívod NN, ak nebude treba je možná lokalita pri Váhu, kde už teraz vozia niektorý občania 
odpad. Z ostatných prác zabezpečovaných pracovníkmi obecného úradu spomeniem niektoré: 

- výpočet úhrady a vyberanie poplatkov za likvidáciu odpadu   
- príprava a uzatváranie zmlúv na prenájom hrobových miest  
- v mesiaci december a január bola zabezpečená GO hasičského auta  
-     bola porucha na čerpadle fekálneho vozidla- 2 týždne odstavené 
- bol uskutočnený výber dodávateľa na ozvučenie KD- zmluvný termín je 30.4 2010 
- pracovníci prevádzky  urobili rekonštrukciu kuchynky KD včetne výmeny okna 

a bojleru na teplú vodu teraz prerábajú soc. zariadenie na poschodí vedľa knižnice. 
Z minulého roka nie sú ukončené 2 akcie = cesta k Piačkovej 

-                                                                    =       orezanie líp na cintoríne                                   
- pracovníčky ekon. úseku spracovali daňové priznania k cestnej dani a dane zo mzdy. 

K 1.1.2010 boli valorizované platy pracovníkom OcU, ZŠ, MŠ, ŠJ o 1% 
- od 1.1.2010 bolo zavedené mýto- týka sa to i nás. Zatiaľ sme zabudovali snímače na 

novú Aviu a pripravené je na mikrobus. Podľa informácie z ministerstva požiarne 
vozidlá boli vyňaté z poplatkov.  

Nakoniec správy Vám oznamujem že dňa 4.1 2010 sme obdržali rozhodnutie Okresného 
súdu Bratislava 2 ako som uviedol v decembri na zastupiteľstve z negatívnym výsledkom 
pre nás. Napriek určitým pripomienkam poslancov na decembrovom zasadnutí, dal som 
pokyn aby právny zástupca podal odvolanie. Toto bolo postúpené dňa 15.1 2010 
Okresnému súdu Bratislava. Rozhodol som o odvolaní, lebo tento krok je logickým 
postupom po prvom rozhodnutí, lebo ja ako predstaviteľ tejto obce cítim krivdu, ktorú na 
nás spáchala organizácia vedená štátom. To čo, uviedol občan Sukeník na svojej 
internetovej stránke sú proste ohováračky a lži za účelom diskreditovať v očiach občanov 
moju prácu vo funkcií starostu. Zarážajúce je to, že klame preto, lebo mal k dispozícii 
všetky materiály, ktoré počas obdobia 12 rokov sa okolo premostenia Váhu udiali. 
      Na záver správy oznamujem že pripomienky poslancov vznesené na zastupiteľstve 
a zaznačené v zápise sa priebežne a postupne vybavujú tiež aj prijaté uznesenie sa plní 
alebo priebežne zabezpečuje.  

K bodu 3/  Informatívna správa o stave prípravy investičných rozvojových programov, túto 
správu predniesol starosta a je prílohou zápisnice. V tomto bode vystúpil Ing. Škopinsky 
ohľadom kanalizácie. Zvolili sme stratégiu, že obec bude mať samostatnú čistiareň. Mesto 
Považská Bystrica vybavilo stavebné povolenie pre kanalizáciu Pov. Teplá- Vrtižer.preto sa 
pristúpilo k alternatíve na pojenia na ČOV Pov: Bystrica. Prvá etapa je zberač „A“, ktorá 
končí čerpačkou pri regulačke plynu a ďalej  výtlakom do Vrtižera. Druhá etapa „ B“ (za 
potokom)zaúsťuje do čerpačky pri detskom ihrisku. Projektová dokumentácia je kompletná už 
prichádzajú prvé stanoviská. Problémy sú z niektorými vlastníkmi pozemkov. Preto sa 
pristúpilo k vyvlastneniu.  Jedná sa o 4 vlastníkov. Od kostola po regulačku sú 3 kilometre.    
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Do kanalizácie bude napojená  aj priemyselná zóna. Druhá etapa „ B“ je dlhá  1,8 km a 5 km 
bočne vetvičky.V kanalizácií budú použité plastové rúry. Čo sa týka prípojok,  je to                                         
dobré riešenie, každý dom bude napojený. Bude to  aj v stavebnom povolení. Šachta je 
plastová, môžu sa napojiť aj 2 - 3 domácnosti. V mesiaci marec, apríl budú hotové všetky  
vyjadrovačky. V máji by podali žiadosť o stavebné povolenie. Rozpočtové náklady sú  
5 mil. € , je tam všetko, čo tam treba.  
 
Diskusia 
 

- Jozef Tamáši-  kde bude položené hlavné potrubie. Ing. Škopinsky odpovedal v ceste  
- Jozef Tamáši- či nebude zápach, kde je prečerpávačka a či by ju mohol vidieť? 
- Ing. Škopínsky odpoveď: že čerpacia stanica funguje v Orlovom, čerpačka nesmrdí, 

smrdí kanalizácia, kde sa napájajú rúry do hlavného potrubia. 
- Ing. Súkeník, keby vypadla el. energia, čo sa stane? 
- Odpoveď:  tieto obe prečerpávačky majú náhradný zdroj, 3 hodiny by mala vydržať 

hneď to bude signalizovať na dispečing.  
- Felix Adamec- prečo nejde kanalizácia od Dušana Jandu okolo štátnej cesty? A koľko 

by stál prepočet druhého variantu bez druhej prečerpávačky, ale samospádom. 
- Odpoveď Ing. Škopinský odpovedal  že sú tam súkromné pozemky, pri tomto tech. 

riešení je odkanalizovanie dlhšie o 1,2 km a nie sú tam žiadne rod. domy. Prepočet 2 
variantu môžeme urobiť.  

- Bačíková – či sa do kanalizácie bude dávať voda zo striech 
-  Odpoveď: Iba z niektorých  domov, musí to byť zaevidované. Jedná sa o preplach 

potrubia. 
- Ciprich máme problém na Rajčuli s vodou, čo sa tam uvažuje s tým robiť? 
-  Odpoveď: To sa nedá napojiť na kanalizáciu. 

Starosta poďakoval Ing. Škopinskému a otvoril diskusiu k informatívnej správe. 
Adamec – Som proti rekonštrukcií hasičskej zbrojnice za 4,6 milióna Sk, za to  by sa dala 
postaviť nová s dvoma vchodmi aj pre fekál. Táto nech sa zbúra, odpredá sa pozemok pre 
budúcu faru a nech sa zbúra Zentalova kúria a tam sa postaví nová hasičská zbrojnica podľa 
nových kritérii. 
Muráňová – 4,6 milióna Sk, mne sa to tiež zdá veľa, bola som v Rajeckých Tepliciach 
a v obci Poluvsie som si všimla novú hasičskú zbrojnicu s dvoma boxami pre autá, ja tiež 
nesúhlasím.  
Linet – ja sa prikláňam k týmto dvom predchádzajúcim názorom, aspoň sa bude riešiť 
centrum obce. 
Čičútová – treba sa opýtať niekoho, čo má mať všetko hasičská zbrojnica, tiež nesúhlasím 
s rekonštrukciou. 
Tamáši Jozef – hasičská zbrojnica – čo je to  centrum obce? Ja chcem dopravnú značku a nie 
sú peniaze a tu sa dozvedám o iných veciach. 
Muráňová – fara by tam bola dobrá. 
Valjent – nikdy som nebol proti novej fare, nová hasičská zbrojnica by bola dobrá, ale kde 
nejaký pozemok, Jurišov dom je malý, musí tam byť aj manipulačný priestor, ja budem rád, 
keď bude nová hasičská zbrojnica za tie peniaze. 
Kuchar – tam pri cintoríne, kde je voľný pozemok, tam by bola dobrá HZ. 
Turčáni – zvaliť Zentalovú kúriu, tam postaviť faru a tiež novú HZ za 4,5 mil.Sk, na prerábku 
je to veľa. 
Adamec – Jurišov dom, tam by to bolo dobré alebo v parku D.Tatarku. 
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Starosta – prečo nechcete realizovať to, čo ste pred  2-3 rokmi odsúhlasili. Ja som Vám 
navrhol faru na pozemkoch za kostolom. Nikto ešte nepovedal prečo ju tam nechcete. 
Čičútová – ja si nepamätám, že by sme schvaľovali rekonštrukciu HZ. 
Ing. Kremeň – keď sa hovorí o farskom úrade, najskôr by tu mala byť podaná písomná 
žiadosť. 
Adamec – však ten pozemok by sa odkúpil a peniaze by sa doložili na novú HZ. 
Starosta dal hlasovať, kto je za rekonštrukciu HZ,  Proti rekonštrukcií, hlasovalo 8 poslancov, 
poslanec Valjent sa zdržal hlasovania. 
Jozef Ďurkech – park treba zveľadiť, nech je HZ dolu za MNV. Janda vykupuje pozemky, je 
to tam na boku, tam by bola HZ dobrá. 
Adamec – Janda chcel zameniť pozemky, Záhumnie s obcou za pozemky pod Skalou. 
Tamáši – vlastniť pozemok neznamená, že si tam môže vlastník robiť, čo chce. Stala sa iná 
vec, že tam Janda dostal povolenie na podnikanie.  
Ing. Súkeník – čo sa bude robiť so Zentalovou kúriou? 
Starosta – pravdepodobne sa zbúra, neviem, čo sa bude robiť. 
Ing. Súkeník – ja som neveriaci, ale mne by to nevadilo, keby tam stál cirkevný objekt. 
Adamec – súhlasilo sa so Zentalovou kúriou, v prípade, že sa dostanú peniaze a nedostalo sa. 
Ing. Kremeň – môžem sa opýtať na kompostovisko, kde to bude? 
Starosta – navrhol som, aby bolo kompostovisko pri zbernom dvore alebo pod Hôrkou resp. 
pri Váhu. 
Pristúpilo sa k ďalšiemu bodu rokovania  
K bodu 4 Rozbor hospodárenia za rok 2009. Predniesla Ing. Kremeňová. Vzhľadom k tomu 
že rozbor obdržali poslanci dopredu na preštudovanie Ing. Kremeňová doplnila iba 
informáciu o niektorých zásadách pri tvorení rozboru. Príjmy sú podrobne rozvedené 
v komentári a komentár a rozbor  sú prílohou zápisnice.  

– Diskusia k tomuto bodu: 
Kuchar – verejné osvetlenie – výdaj na strane 12, bolo plánované 4 000 a skutočnosť je  
7 000 Sk. 
Ing. Kremeňová – sú to faktúry Litterovi 
Starosta-  neviem okamžite odpovedať. Dáme písomne vysvetlenie. Keď že viac otázok 
k rozboru nebola starosta ukončil rozpravu  a požiadal poslancov schváliť hospodárenie obce. 
 K bodu 5/  Správa hlavného kontrolóra. 
Ing. Milan Kremeň, hlavný kontrolór, predložil správu o kontrolnej činnosti za rok 2009, 
ktorá je prílohou zápisnice. Zároveň predložil i správu o výsledku vykonaných kontrol, zistil 
porušenie pravidiel zúčtovania dotácie zo strany OZ Spievanka. Dotácia medzi obcou 
a občianskym združením bola poukázaná 23.12.2009 táto je nepoužitá, nakoľko bola určená 
na sústredenie Dúbravčeku a toto sústredenie bolo ešte v októbri 2009. Dotácia bola 
poukázaná 23.12., táto zostala na účte občianskeho združenia nevyúčtovaná. Došlo k výmene 
názorov medzi predsedníčkou občianskeho združenia Spievanka a starostom obce. Po dohode 
s ekonómkou bude problém doriešený. Ďalej hlavný kontrolór oboznámil OZ, že bol 
upozornený poslankyňou Muráňovou na oneskorené zvolanie OZ. 
 
 K bod 6/ – Správa o činnosti komisie pre šport, turistiku, cestovný ruch a požiarnu ochranu   
Správu predniesol Miroslav Valient. Hlavnou úlohou a činnosťou komisie v roku 2009 bolo: 
-pomoc pri organizácii rôznych športových podujatí 
-výjazdy a zásahy pri vzniknutých požiaroch v obci  
-organizovanie brigád za účelom zlepšenia športovísk, požiarnej zbrojnice a obecných   
    priestorov 
-zlepšenie športového a kultúrneho vyžitia občanov obce - pravidelné zasadnutie športovej 
komisie  
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Správa je prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
Kuchar – prečo máme ešte vianočný stromček? 
Valient – demontáž vianočného stromčeka, v blízkej budúcnosti bude demontovaný. 
Keďže viac otázok k činnosti komisie nebolo, starosta poďakoval aktívnym členom za prácu 
a rozpravu ukončil. 
K bodu 7/   Rôzne – úprava poplatkov za prenájom kultúrneho domu. 
Návrh úpravy poplatkov uviedol starosta obce navrhuje sa upraviť výšku poplatku o 25% 
z dôvodu, že súčasný poplatok (hlavne v zimnou období) nepostačuje ani na vykurovanie.Sú 
vysoké spotreby el. energie, upratovanie.                                                                  - 6 - 
Ciprich – je to najslušnejší stánok, myslím si, že je to prehnané, nech to je zvýšené len pre 
ziskové organizácie.  
Čičutová – prečo sa spomína stále stará a nová sála, nech je to už len sála celá komplet                              
Ing. Súkeník – prečo by mali za sálu platiť neziskové organizácie? Tie nech majú 1x akciu 
zdarma. 
Muráňová – či by mal aj Dúbravček a Hoľazňanka platiť?  
Ciprich –ceny nech zostanú nezmenené, cudzím nech sa zvýšia poplatky o 100´% a nech sa 
platí nad 5  kWh. 
Starosta vysvetlil poslancom, že za skúšky  súboru sa neplatí.  Zálohu za poškodenie by mali 
platiť všetci.Za návrh poslanca Cipricha  a Čičutovej hlasovali všetci prítomní poslanci  
b)Úprava VZN o zásadách činnosti pre miestne pohrebisko – úprava sa týka  poplatku za 
detské hroby staršie ako 20 rokov na polovicu. Ďalší návrh je zníženie hranice pre možnosť  
vybudovať obrubu  pred úmrtím zo 70 rokov na 60 rokov. Úpravy sú v dodatku 3k VZN č. 
1/97 a prílohe 1/2010 

c)-  návrh úpravy  rozpočtu na rok 2010 za ZŠ Dominika Tatarku Plevník-Drienové 
-  
rozpočet je vypracovaný na základe Normatívnych príspevkov na žiaka pre školy na rok 
2010. 
- rozpočtové prímy sú 214, 195€ 
- mimorozpočtové 16, 727€ 
- prímy spolu 230, 922€ 
- výdavky spolu 170 045€ 
- výchovno-vzdelávací proces 6107,0€ 
- vzdelávanie učiteľov 2550€ 
- mimorozpočtové výdavky 16 527,0€ 
- výdavky spolu 230, 722,0€ 

Pripomienky k úprave rozpočtu nemal nikto z prítomných. 
d) List Jozefa Tamášiho adresovaný obecnému zastupiteľstvu OZ. Zástupca starostu prečítal 
list, ktorý sa týka cesty Pirková a stavebného konania. List je prílohou zápisnice. Pán Tamáši 
doplnil: vyprovokovalo ma celé to konanie, tak som dostal na konaní  ,,sprchu“ beriem to 
normálne. Cesta Pirková bola od pani Linetovej po JRD . Pozriem sa na projekt a zrazu je 
cesta od Muráňovcov po Pavlíkovcov. ROEP mi odpísala 63m, pretože je to pod cestou. 
Dajme veci na poriadok. Pomenujme  ich správne. Opakujem netúžim po tých metroch, ale 
aby tam nechodili autá, dajme tam značku zákaz v jazdu. 
Starosta- bola vyvesená verejná vyhláška Pirková 1 a Pirková 2, aby sme mohli dostať dotáciu 
z MV. Cestu od pani Linetovej po Haladejovú sme vždy nazývali Pirková. Cesty sú 
usporiadané na obec.  Pirková 1je  parcela 200/2 a parc. 283 bola v prjekte nazvaná Pirková 2.  
Od domu pani Linetovej po Ladislava Uríka je to parcela 200/1 tej sa konanie netýkalo.  
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Občania Mitaš Antón, Tamáši Jozef, Judr. Michalec František aj v zastúpení Rosinu Milana 
nesúhlasili s vydaním stavebného povolenia aj napriek vysvetleniu že nie sú dotknutými 
osobami. Žiadal som ich aj v nasledujúcich dňoch osobne o stiahnutie odvolania. Okrem pána 
Mitaša neboli ochotní ani jeden toto urobiť. Preto stavebný úrad- Ing. Krčíková prerušila 
konanie a stavebné povolenie nebolo vydané. Týmto sme prišli o dotáciu na technickú 
infraštruktúru ktorú poskytuje MVaRR na každú novú stavbu vo výške cca 1300.-€    Záver: 
Poslanci schválili aby sa na miestnu komunikáciu od Linetovej po bývalé JRD dala značka 
prejazd zakázaný. 
K bodu 8 diskusia: 
-Ing. Súkeník si vymenil názory zo starostom,  ohľadne internetových stánok, ďalej sa spýtal 
prečo sa nemôžu používať biele stoličky a ako je možné, že sa poškodené nereklamujú. Je 
potrebné pre KD prevádzkara. 

- prečo na akcií ČK bola vypnutá el. energia? Vyzývam poslancov, aby na obecnej 
stránke bola umiestnená diskusia, ako je to v obci Jasenica, kde starostka odpovedá  na 
všetky dotazy. 

- Starosta odpovedal: ste môj hlavný oponent v obci,  ktorý napáda všetky moje návrhy. 
Ešte som nepočul od Vás rozumnú vec. Prečo tam vypadla el. energia ja neviem. Ja 
som ju nevypínal. Čo sa týka stoličiek, tie sa dávajú len na slávnosti, stoličky sa 
reklamovať nemôžu, lebo boli darované.                                                  - 

- Muráňová - tie stoličky, či sa zlomia na prvej alebo druhej akcií je jedno. My všetci 
sme tu odsúhlasili Ing. Súkeníkovi stránku. Ten to robí všetko zadarmo je na každej 
akcií dáva tam fotografie, zápisnice, ľudia na to reagujú veľmi pozitívne. Taraba ma 
zastavil, aby som mu niečo dala na obecnú stránku a okopíroval staré informácie od 
Ing. Súkeníka a ešte aj chybne.  

- Čičutová.-  že Ing. Súkeník nespraví nič pre obec? Kúpil prasa a daroval ČK. My 
môžeme byť hrdí,  čo tu pre koho robí a tu na obecnom úrade by sme si to mali 
všimnúť. 

- Muráňová -  prečo na karnevale MŠ bola povolená iba stará sála? 
- Starosta odpovedal,  že by sa medzi parkety dostali konfety a iné nečistoty a pani 

riaditeľka to nerozporovala. Pretože neboli ďalšie diskusné návrhy starosta ukončil 
diskusiu a dal slovo návrhovej komisií, ktorá predložila návrh na uznesenie. Okrem 
bodov, ktoré boli schvaľované individuálne (viď. Zápis) poslanci návrh na uznesenie 
predložené návrhovou komisiou schválili jednohlasne. 

-      Na záver rokovania starosta zablahoželal dlhoročnému poslancovi Ladislavovi 
Ciprichovi k jeho 60 narodeninám a poďakoval mu za dlhoročnú prácu pre tunajšiu 
obec. 

    
 
 
 Zapísala: V Michálková 
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